
KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

Osnovna škola  Vladimr Nazor  Budinščina 

KLASA: 007-04/23-02/2 

URBROJ: 2140-60-23-1 

Budinščina, 1.3.2023. 

 

Z A P I S N I K  

s 22. sjednice Školskog odbora održane  

1.3.2023. godine u 9:00 sati  

u prostorijama MŠ  Budinščina  

 

                                
NAZOČNI:  Biserka Pučak, Jadranka Plantak, Ivana Novosel, Vesna Svrtan,  Ivana  Zajec,  

                      Nela Kurtanjek,tajnica- Dijana Margetić, voditelj računovodstva –Ivan Zrilić,    

                      ravnateljica – Renata  Kreber-Mikšaj 

NENAZOČNI: Željko Zozoli 

PREDSJEDAVAJUĆA:  Biserka Pučak, predsjednica Školskog odbora 

ZAPISNIČAR: Dijana  Margetić-tajnica škole 

                                   

 Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i predložila  sljedeći dnevni red: 

  

D N E V N I   R E D: 

1. Donošenje Odluke uz suglasnost osnivača o  izradi projektno-tehničke dokumentacije 

za cjelovitu obnovu zgrade PŠ  Hrašćina oštećene u potresu koja uključuje i uslugu 

projektantskog nadzora. 

2. Donošenje Rebalansa  financijskog plana škole za 2023.godinu.   

3. Donošenje Odluke o cijeni najma stana koji su u vlasništvu škole.  

4. Pitanja i prijedlozi.   

    

 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

  

 Točka 1. 

   

ZAKLJUČAK:  

Donosi se Odluka o izradi projektno-tehničke dokumentacije  za cjelovitu obnovu 

zgrade PŠ  Hrašćina koja uključuje i uslugu projektantskog nadzora. Na istu je potrebno 

zatražiti pismenu suglasnost osnivača. 

 

Točka 2. 

   

ZAKLJUČAK: 

Jednoglasno se donosi Rebalans financijskog plana škole za 2023. godinu.   

Nakon druge točke sjednicu je napustio voditelj računovodstva.  

 

 

 



Točka 3. 

ZAKLJUČAK: 

 Jednoglasno se donosi Odluka o mjesečnoj cijeni najma stanova u montažnoj zgradi u 

Kraljevcu Gornjem u iznosu od 50,00 eura za svaki stan.  

Točka 4.  

 Ravnateljica je upoznala članove odbora da je u tijeku izrada natječaja za radove 

uređenje stem laboratorija koji će se urediti u podrumu u okviru našeg projekta.  

Budući da je primijećeno da oborinske vode prodiru u  podrum, zatražili smo izradu 

troškovnika koji će se proslijediti u Županiju i tada bi to sanirali prije uređenja podruma.  

Nadalje, i ove godine dobili  smo 20.000,00 kn jer smo se javili na participativni proračun 

Krapinsko-zagorske županije s projektom Astro-park pri PŠ  Hrašćina. 

 

Informacije ravnateljice primljene su na znanje.   

  

Nadalje, vezano uz zahtjev voditelja računovodstva o kojem su članovi odbora 

upoznati na prethodnoj sjednici, ravnateljica je istaknula da je voditelj računovodstva Ivan 

Zrilić predao zahtjev za očitovanje u tajništvo škole 16.2.2023.godine.  

Isti smo proslijedili našem osnivaču i sada čekamo njihov odgovor. Sva dokumentacija 

proslijediti će se naknadno članovima odbora po primitku odgovora. 

 

Budući da nije više bilo pitanja, sjednica je završena u 10:05 sati.  

 

 

         ZAPISNIČAR                                                                      PREDSJEDNICA                   

                                                                                                  ŠKOLSKOG   ODBORA  

 

        Dijana  Margetić                                                                        Biserka  Pučak 


